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Geachte mevrouw Pluimers, 
 
Op 17 december 2018 heeft uw fractie schriftelijke vragen gesteld, op grond van artikel 42 van 
de Organisatieverordening van de gemeenteraad, betreffende het uitgaan van 16- en 17 jarige 
jongeren in onze gemeente. Graag beantwoorden wij uw vragen als volgt:  
 
Vraag 1, 2 en 3:  Is het college op de hoogte van het besluit van Club Move? Zo nee, is het col-
lege bereid in gesprek te gaan met de uitbater om zijn verhaal achter dit besluit te bespreken?  
Heeft het college eerder signalen bereikt over (mogelijke) problemen rondom het uitgaan van 16- 
en 17-jarigen in onze gemeente? Zo ja, welke dan?. Ervaart het college een bepaalde tendens, 
sinds de invoering van de leeftijdsgrens naar 18 jaar in 2014 tot nu, in het alcoholge(mis-)bruik 
van 16- en 17-jarigen? Zo ja welke dan?  

 

Antwoord 1 en 2 en 3: Club Move heeft, als zelfstandige ondernemer, de beslissing genomen om 
alleen personen vanaf 18 jaar toe te laten. Dit is vervolgens door de ondernemer in een persoon-
lijk gesprek aan ons gemeld. Hij wilde niet langer het risico lopen op sancties in verband met 
alcoholgebruik door jongeren onder de 18 jaar. In het algemeen zijn er geen specifieke proble-
men bekend betreffende het uitgaan van 16- en 17 jarigen in onze gemeente. Wel wordt er door 
speciaal daarvoor opgeleide Drank en Horecaboa’s gecontroleerd en opgetreden tegen alcoho l-
gebruik bij jongeren onder de 18 jaar. Als dit in een horecabedrijf wordt geconstateerd, wordt een 
bestuurlijke boete opgelegd aan de ondernemer. Ook jongeren zelf kunnen beboet worden, dit 
wordt door de controleurs per situatie beoordeeld, afhankelijk van de (veiligheids)situatie. Tijdens 
een preventieve controle rondom het horecaplein in Barneveld, waar jongeren vrijwillig mede-
werking verleenden aan een blaastest bleek overigens wel, dat nagenoeg alle jongeren, ook 
onder de 18 jaar, alcoholhoudende drank hadden gebruikt voordat zij de horecagelegenheid 
ingingen.  

  

Vraag 4: Op welke wijze handhaaft het college (boa’s of anderszins) het alcoholverbod voor 16- 
en 17-jarige om daarmee de ondernemer te ondersteunen en te helpen? Valt hierin nog te verbe-
teren? 

 

Antwoord 4: Een horecaondernemer is zelf verantwoordelijk voor het schenken van alcoholhou-
dende drank aan jongeren onder de 18 jaar. Hij dient hierop toe te zien. Vanuit FrisValley is 
hiervoor de afgelopen jaren op preventiegebied veel gedaan. Ondernemers zijn uitgebreid geïn-
formeerd en gewezen op de mogelijkheden die zij hebben om aan deze wettelijke bepaling te 
voldoen. De hierboven genoemde Drank en Horecaboa’s geven waar nodig adviezen aan de 
horecabedrijven hoe hiermee om te gaan, maar treden met name repressief op.  

 

Vraag 5:  Verlopen de gesprekken in het zogenaamde horeca overleg naar tevredenheid van 
iedere deelnemer? Zijn er bijzonderheden te melden? Zo ja, welke dan?  

 

Antwoord 5: De periodieke gesprekken verlopen goed. De gemeenteraad wordt hier jaarlijks over 
geïnformeerd.  

 

Vraag 6 t/m 9: Is het college bereid om met de medewerkers van Vila 29, andere medewerkers 
van gelegenheden/organisaties zoals dorpshuizen en eventueel de Jongerenraad in overleg te 



 

Blad 2  

treden om te bezien wat er mogelijk zou zijn voor deze jongeren?  Is het college bereid om, wel-
licht samen met andere betrokkenen, ‘inspiratie’ op te doen bij andere gemeenten met betrekking 
tot uitgaan van 16- en 17 jarigen?  Is het college bereid om dit onderwerp ‘uitgaan van 16- en 17-
jarigen, als een vast onderwerp op de agenda van het ‘horecaoverleg’ te plaatsen om zodoende 
structureel vinger aan de pols te houden?  Is het college bereid om ons middels een memo, op 
de hoogte houden van de ontwikkelingen op dit punt zoals onder andere in bovenstaande vragen 
beschreven staat?  

 
Antwoord 6 t/m 9: De jongerenwerkers van Be Active besteden vanuit hun rol aandacht aan dit 
vraagstuk in relatie tot  Villa 29 en andere gelegenheden/organisaties. Daarnaast wordt dit on-
derwerp besproken in contacten met de Jongerenraad en binnen de huidige samenstelling van 
het horecaoverleg. Wanneer de aard van de casuïstiek er aanleiding toe geeft dan wordt de 
samenstelling van het horecaoverleg verbreed. In bestaande overleggen met regiogemeenten 
wordt verkend of het vraagstuk dat in Barneveld leeft door hen gedeeld wordt en op welke wijze 
zij hiermee omgaan. Zodra de praktijk hier aanleiding toe geeft zullen wij u informeren over de 
stand van zaken. 
 
 
 
 
Met vriendelijke groet, 
burgemeester en wethouders, 
 
 
 
H.F.B. van Steden dr. J.W.A. van Dijk 
secretaris burgemeester 


